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Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján kérdés t

kívánok intézni a Honvédelmi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes

minisztérium vezetőjéhez

„Mégis csak drágák a 100 milliárd Ft-os ingyenes, használt amerikai helikopterek? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mint már több kérdésben és interpellációban tárgyaltunk róla, a Jobbik frakciója ne m

támogatta a borzasztó áron megvásárolni kívánt „ingyenes” amerikai használt helikoptere k

beszerzését. Azóta néha – néha a médiában is lehetett olvasni a beszerzésekr ő l .

Legutoljára a Miniszter Úr azt válaszolta, hogy a magyar fél Igénylevele elkészült, azt a z

amerikaiak feldogozták, de a végs ő árról még nem volt információja . Azóta a hírek között azt

olvashattuk, hogy a HM lemondott ezekr ő l a helikopterekről (nagyon helyesen) és helyette új ,

olasz 20 db AW 139-es helikopter kerül beszerzésre . Emlékeztetném a Miniszter Urat, hog y

egy 2011 . decemberi interpellációmban elmondtam, hogy a régi, használt, kiszuperál t

helikopterek áráért lehetséges majdnem ugyanennyi darabszámú teljesen új helikopte r

megvásárlása is . Akkor a Miniszter Úr azt válaszolta, hogy a Minisztérium és Ön ilye n

lehetőségekrő l nem tud. Örömmel látom, hogy azóta változott a helyzet, s mégis lehetségess é

válik új helikopterek beszerezése .

Kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy igazak-e ezek a hírek, illetve, hogy ha igazak ,
akkor milyen áron kerülnek beszerzésre az eszközök ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . május 21 .
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